

## I. 申請流程 Application Procedures

方式 1. → 通訊報名 Applying By Post Mail / E-mail: oia-register@ctu.edu.tw  
於申請截止前(郵戳為憑)將應繳申請表件,郵寄至 50094 彰化市介壽北路一號,  
建國科技大學國際合作及交流處。 詳細如【附表 12】

Method 1. → Please mail your application materials to Office of International Affairs at NO.1,  
Chieh Shou N. Rd., Changhua City 50094 Taiwan(R.O.C.). The application must  
be postmarked or received no later than the deadline. 【Attachment12】

方式 2. → 線上登記報名後以 email 方式將 PDF 申請表件等備審資料上傳或 E-mail:  
oia-register@ctu.edu.tw, 信件主旨寫明【202209 入學申請 - 國籍 - 申  
請人姓名】; 例如:【202209 入學申請 - 越南-阮 OO】

Gửi hồ sơ đăng ký bằng file PDF đến địa chỉ email : oia-register@ctu.edu.tw ,  
Đề mục thư ghi rõ 【Đăng ký kỳ 202209- Quốc tịch - Họ tên】;  
ex: 【Đăng ký kỳ 202209- Việt Nam - Nguyễn OO】



Method 2. → online registration,

<https://cia.ctu.edu.tw/p/423-1005-711.php?Lang=zh-tw>

Register and fill out online application form

→ upload required documents for review

Please merge the following documents into one PDF file and

→ E-mail to oia-register@ctu.edu.tw

1. 請確定身分是否符合國際學生申請資格。  
Confirming whether international students' application identifications are qualified or not.  
[Xác nhận lại tư cách nhập học có phù hợp là sinh viên quốc tế hay không.](#)
2. 請確定欲申請之系所是否開放招收國際學生。  
Confirming whether the target program is applicable for international students.  
[Xác nhận xem ngành học đăng kí có mở lớp hay không.](#)
3. 準備申請所需文件。  
Preparing required application documents.  
[Chuẩn bị đầy đủ giấy tờ nhập học](#)
4. 於截止日前,備齊所有文件,以線上登記報名或電子郵件寄達本校「國際交流合作處」。  
Preparing all required application documents, register online and sending them to the  
“Office of International Affairs” before the dead line.  
[Trước ngày hết hạn nộp đầy đủ giấy tờ cho phòng Hợp tác quốc tế.](#)
5. 由申請之系審查並經境外招生委員會議決定錄取名單。  
Each department reviews the admission list and the final results are decided by the  
Admission Committee.  
[Thông qua cuộc họp xác định tư cách nhập học của sinh viên của các khoa](#)
6. 由本校國際交流合作處發給入學許可通知書。  
CTU-OIA, the Office of International Affairs will issue the letter of admission.  
[Thông báo nhập học do Văn phòng hợp tác và trao đổi quốc tế cung cấp .](#)